
 Zápis z 48. jednání školské rady – 31. 8. 2022 

Přítomni:  
členové školské rady 
Za zřizovatele: Mgr. Eva Šímová; Lenka Karalová, starostka Obce Sebranice  
Za zákonné zástupce žáků: Ing. Kamil Votřel, Ing. Petr Jiráň 
Za pedagogické pracovníky: Mgr. Jindřich Novotný, Mgr. Andrea Kvasničková 
hosté 
ředitelka školy: Mgr. Jitka Kučerová   
  

Program:  

1. Seznámení se změnou zástupce za pedagogické pracovníky 

2. Projednání změn v ŠVP 

3. Projednání a schválení změn ve Školním řádu 

4. Různé 

Průběh jednání: 

1. Pan předseda Mgr. Jindřich Novotný přivítal přítomné a představil nového člena školské 
rady za pedagogické pracovníky Mgr. Andreu Kvasničkovou. Důvodem odchodu 
Mgr. Hany Klusoňové bylo rozvázání pracovního poměru. Náhrada Andreou 
Kvasničkovou vycházela z jejího umístění v minulých volbách do školské rady a byla 
schválena na pedagogické radě 25. 8. 2022. Členové školské rady schválili, aby vykonávala 
činnost zapisovatelky.  

2. Mgr. Jindřich Novotný informoval o procesu revize školního vzdělávacího programu. 
Změny se týkají obsahu a náplně nové vzdělávací oblasti informatika, zařazení digitálních 
kompetencí žáků do jednotlivých předmětů a úpravy obsahu učiva některých předmětů 
podle nového RVP. V učebním plánu se navýšil počet hodin dějepisu v 8. ročníku na dvě a 
počet hodin občanské výchovy v tomto ročníku se snížil na jednu hodinu. Vypuštění 
některých témat v obsahu učiva by mělo vést k dostatku času na procvičení, upevnění učiva 
a rozvíjení digitálních kompetencí žáků.  

3. Školská rada projednala změnu školního řádu, § 5, odstavec 3 o zařazení pětiminutových 
přestávek v odpoledních hodinách z důvodu dopravní obslužnosti žáků do místa jejich 
bydliště, a § 9, odstavec 6 o vnášení a distribuci návykových látek do školy.    

4. Různé 

 Školská rada vedla se zástupci pedagogů diskusi o redukci učiva – klady a zápory.  
 Mgr. Jindřich Novotný ukázal přítomným 23 nově zakoupených notebooků pro žáky a 

informoval o způsobu využití ve vyučovacích hodinách. 
 Paní ředitelka se informovala, zda nová ukrajinská žákyně naší školy Zlata Yermash je 

registrována na obci Sebranice.  
 Paní ředitelka s paní starostkou diskutovali o nadměrné administrativě ve školství. 
 Ing. Kamil Votřel se informoval, zda se týká únava a přepracování učitelů v důsledku 

distanční výuky a přílivu ukrajinských dětí do škol, o kterém četl, učitelů naší školy. 
Paní ředitelka potvrdila, že před prázdninami byli vyučující velmi unaveni, ale během 



 dovolené načerpali nové síly pro tento školní rok. 
 

 

Usnesení:  

1. Ve školské radě nahradila členku a zapisovatelku Mgr. Hanu Klusoňovou Mgr. Andrea 
Kvasničková. 

2. Školská rada projednala revizi školního vzdělávacího programu a související změny 
dokumentu. 

3. Školská rada schválila změnu školního řádu a pravidel pro hodnocení výsledků vzdělávání 
žáků. 

4. Příští zasedání školské rady se uskuteční v budově OÚ v Sebranicích dne 12. 10.2022 od 
16 hodin. 

 

 

Zapsala: Mgr. Andrea Kvasničková 

Ověřil: Mgr. Jindřich Novotný 


